

Mobile Device & OS Compatibility

[Click here for English](#)

[Cliquez ici pour le français](#)

FreeStyle, Libre, and related brand marks are marks of Abbott. Other trademarks are the property of their respective owners.

FreeStyle, Libre, et les marques associées sont des marques d'Abbott. Les autres marques de commerce appartiennent à leurs propriétaires respectifs.

©2022 Abbott ART39109-002 Rev. N 11/22



MOBILE DEVICE & OS COMPATIBILITY

Popular devices and operating systems (OS) are regularly tested to evaluate NFC scan performance, Bluetooth connectivity, and app compatibility with Sensors. We recommend checking this guide before installing a new OS version on your devices or before using the app with a new phone.

Compatible devices and operating systems

APP/VERSION	DEVICE	OS
FreeStyle Libre 2 FreeStyle LibreLink (version 2.8.2)	Samsung Galaxy A7, A20, A20e, A21, A21 シンプル, A22, A23, A30, A32 5G, A33 5G, A40, A41, A50, A51, A52, A52 5G, A53 5G, A70, A71, A71 5G, Feel2, M31, Note8, Note9, Note10+, Note10 Lite, Note20 Ultra 5G, S7, S7 Edge, S8, S8+, S9, S9+, S10, S10 5G, S10e, S10+, S20, S20 FE 5G, S21 5G, S21 5G Olympic Games Edition, S21+ 5G, S22, Z Flip3 5G, Z Fold3 5G	Android: 8*, 8.1*, 9*, 10, 11, 12, 13
	Asus Zenfone 8	
	Fujitsu Arrows 5G, U	
	Google Pixel, Pixel 2, Pixel 2 XL, Pixel 3, Pixel 3 XL, Pixel 4, Pixel 4 XL, Pixel 4a 5G, Pixel 5, Pixel 6, Pixel 6 Pro	
	HTC Desire 22 Pro	
	Huawei P20 Pro	
	Kyocera Torque G04	
	LG style3	
	Motorola moto g 51 5G	
	OPPO Reno A, Reno3 A, Reno5 A	
	Sharp AQUOS R3, R6, sense3, sense3 plus, sense3 plus サウンド	
	Sony Xperia 1 II, 5, 8, Ace II	
	Tinno Rakuten Hand	
Xiaomi Redmi Note 9T		
FreeStyle Libre 2 FreeStyle LibreLink (version 2.8.1)	iPhone 8, 8 Plus, X, XR, XS, XS Max, 11, 11 Pro, 11 Pro Max, 12, 12 Pro, 12 Pro Max, 12 Mini, SE (2020), 13, 13 Mini, 13 Pro, 13 Pro Max, SE (2022), 14, 14 Plus, 14 Pro, 14 Pro Max	iOS: 14.5, 14.5.1, 14.6, 14.7, 14.7.1, 14.8, 15.0, 15.1, 15.2.1, 15.3, 15.3.1, 15.4, 15.4.1, 15.5, 15.6, 15.6.1, 15.7, 16, 16.0.2, 16.1

Smartwatch devices that support notification mirroring (when phone is nearby)

APP/PLATFORM	DEVICE	OS
FreeStyle Libre 2 (version 2.5.3) iOS 15.2.1	Apple Watch Series 7	WatchOS 8.3
	Fitbit Versa 3	Fitbit OS 5.3
FreeStyle Libre 2 (version 2.5.3) Android 11	Fitbit Versa 3	Fitbit OS 5.3
	Samsung Galaxy Watch 4	Wear OS 3

These tables will be updated as other devices and operating systems are evaluated. In addition to the above, the FreeStyle Libre 2 special edition app (version 21.0.0) is compatible with the NUU ASX mobile device and its operating system. Smartwatch notification mirroring may be available on devices other than those listed. Please refer to information from your smartwatch manufacturer for full list of compatibility.

For devices and OS other than those listed, Abbott Diabetes Care has not evaluated compatibility. Jailbroken devices and beta OS versions are not evaluated or supported.

* Please check that your mobile device and OS continues to be supported by the manufacturer. Use of an unsupported mobile device or OS version may affect App security and functionality. You are responsible for the risks associated with the use of the App on an unsupported mobile device or OS version.

DISPOSITIF MOBILE ET COMPATIBILITÉ DU SYSTÈME D'EXPLOITATION

Les dispositifs et systèmes d'exploitation (SE) courants sont régulièrement testés pour évaluer les performances de scan NFC, la connectivité Bluetooth et la compatibilité des applications avec les capteurs. Nous vous recommandons de consulter ce guide avant d'installer une nouvelle version de système d'exploitation sur vos dispositifs ou avant d'utiliser l'application avec un nouveau téléphone.

Dispositifs et systèmes d'exploitation compatibles

APPLICATION/ VERSION	DISPOSITIF	SE
FreeStyle Libre 2 FreeStyle LibreLink (version 2.8.2)	Samsung Galaxy A7, A20, A20e, A21, A21 シンプル, A22, A23, A30, A32 5G, A33 5G, A40, A41, A50, A51, A52, A52 5G, A53 5G, A70, A71, A71 5G, Feel2, M31, Note8, Note9, Note10+, Note10 Lite, Note20 Ultra 5G, S7, S7 Edge, S8, S8+, S9, S9+, S10, S10 5G, S10e, S10+, S20, S20 FE 5G, S21 5G, S21 5G Olympic Games Edition, S21+ 5G, S22, Z Flip3 5G, Z Fold3 5G	Android: 8*, 8.1*, 9*, 10, 11, 12, 13
	Asus Zenfone 8	
	Fujitsu Arrows 5G, U	
	Google Pixel, Pixel 2, Pixel 2 XL, Pixel 3, Pixel 3 XL, Pixel 4, Pixel 4 XL, Pixel 4a 5G, Pixel 5, Pixel 6, Pixel 6 Pro	
	HTC Desire 22 Pro	
	Huawei P20 Pro	
	Kyocera Torque G04	
	LG style3	
	Motorola moto g 51 5G	
	OPPO Reno A, Reno3 A, Reno5 A	
	Sharp AQUOS R3, R6, sense3, sense3 plus, sense3 plus サウンド	
	Sony Xperia 1 II, 5, 8, Ace II	
	Tinno Rakuten Hand	
Xiaomi Redmi Note 9T		
FreeStyle Libre 2 FreeStyle LibreLink (version 2.8.1)	iPhone 8, 8 Plus, X, XR, XS, XS Max, 11, 11 Pro, 11 Pro Max, 12, 12 Pro, 12 Pro Max, 12 Mini, SE (2020), 13, 13 Mini, 13 Pro, 13 Pro Max, SE (2022), 14, 14 Plus, 14 Pro, 14 Pro Max	iOS: 14.5, 14.5.1, 14.6, 14.7, 14.7.1, 14.8, 15.0, 15.1, 15.2.1, 15.3, 15.3.1, 15.4, 15.4.1, 15.5, 15.6, 15.6.1, 15.7, 16, 16.0.2, 16.1

Montres intelligentes qui prennent en charge la mise en miroir des notifications (lorsque le téléphone est à proximité)

APPLICATION / PLATEFORME	DISPOSITIF	SE
FreeStyle Libre 2 (version 2.5.3) iOS 15.2.1	Apple Watch Series 7	WatchOS 8.3
	Fitbit Versa 3	Fitbit OS 5.3
FreeStyle Libre 2 (version 2.5.3) Android 11	Fitbit Versa 3	Fitbit OS 5.3
	Samsung Galaxy Watch 4	Wear OS 3

Ces tableaux sont actualisés à mesure que d'autres dispositifs et systèmes d'exploitation sont évalués. Outre les applications ci-dessus, l'application FreeStyle Libre 2, édition spéciale (version 21.0.0) est compatible avec l'appareil mobile NUU A5X et son système d'exploitation. La mise en miroir des notifications pour les montres intelligentes peut être disponible sur d'autres dispositifs que ceux indiqués dans cette liste. Veuillez vous reporter aux renseignements fournis par le fabricant de votre montre intelligente pour obtenir la liste complète des dispositifs compatibles.

Abbott Diabetes Care n'a évalué la compatibilité d'aucun autre dispositif/système d'exploitation. Les dispositifs « débridés » et les versions bêta du système d'exploitation ne sont ni évalués ni pris en charge.

* Veuillez vérifier que votre appareil mobile et votre SE sont toujours pris en charge par le fournisseur. Utiliser un appareil mobile ou une version de SE non pris en charge peut avoir une incidence sur la sécurité et les fonctionnalités de l'application. Vous êtes responsable des risques associés à l'utilisation de l'application avec un appareil mobile ou une version de SE non pris en charge.